
RESUM PLE 7/7/20

Llegim una Declaració institucional sobre el Dia internacional de l’orgull LGTBI

Fem un minut de silenci per les víctimes del COVID d’Argentona, en especial les Sres. Lina 
Casanovas (filla predilecta) i Francisca Carbonell (exregidora de l’Ajuntament).

⦁ Votem a favor de la modificació de la composició d’alguns òrgans municipals i de la 
representació de la Corporació a òrgans col·legiats. Aquesta modificació ve motivada 
per la renúncia de l’exalcalde i a la incorporació de la nova regidora.

⦁ Es determinen les festes locals per a l’any 2021. Votem a favor de les dates 
proposades (festa major d’estiu i 2n dilluns de pasqua).

⦁ Votem en contra de l’acord relatiu a les dedicacions dels membres del govern. 
Incrementen la dedicació de dos regidors amb un increment del 45% dels sous. Tot i 
que el regidor que ha marxat (que era alcalde) tenia una dedicació plena, no veiem 
que amb aquest augment hi hagi més eficàcia en la gestió municipal, ja que molts 
dels regidors mantenen la seva feina fora de l’ajuntament i no la redueixen.

⦁ Votem a favor de la modificació de crèdit sobre el pressupost del 2020 per un import 
de 245.000 euros. Aquesta modificació servirà per donar ajuts a empreses i 
comerços que han patit una forta davallada en els ingressos degut a l’estat d’alarma i 
també donar un ajut molt esperat a l’escola de música d’Argentona, que feia 5 anys 
que reclamava.

⦁ POUM. Després de més de 30 anys s’aprova un nou model urbanístic pel nostre 
poble. TxA estem d’acord en la globalitat del document, però hi ha qüestions 
(algunes no menors) que suposen una amenaça pel nostre territori i que no s’han 
gestionat, per part dels governs municipals, amb prou diligència i responsabilitat. Per 
això vàrem fer un vot diferenciat (2 vots a favor, 1 abstenció i 1 en contra). 
Creiem que en un document tant important és necessari explicar bé la seva 
transcendència, ser molt clars en el missatge i conscienciar la ciutadania de les 
oportunitats però també de les amenaces que comporta. En el discurs fet pel nostre 
regidor Xavier Collet, vàrem agrair la feina feta per tantíssima gent al llarg d’aquest 
temps. Els principals punts que vàrem destacar van ser:

⦁ El Collell i la preservació del territori. Hem d’estar molt alerta amb l’ordenació 
i la construcció que allà hi ha d’anar.

⦁ Tren orbital: Alerta a la zona d’aparcament que ha de donar servei a 
l’estació. Cal buscar alternatives que no malmetin el sòl agrícola del Sot de 
Can Calopa i que també donin servei al comerç local. La millor opció és un 
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aparcament sota la plaça Nova.

⦁ ARE del Cros: Després de molts anys dient-nos que el govern milloraria la 
proposta que es va pactar el 2008 (amb 196 habitatges), ens hem quedat 
sense res. Tota la feina feta, hores, negociacions, val a dir que portades amb 
poca transparència cap als grups municipals, no han servit de res. Una 
oportunitat perduda de millorar la proposta del 2008 que es va fer a corre-
cuita i pressionats pel govern de la Generalitat d’aleshores, que va dibuixar, 
sí o sí, un ARE en el Cros de 361 habitatges.

⦁ Laterals de la C-32: Aquest va ser el tema amb més desacord per part del 
nostre grup, que va provocar fer el vot diferenciat. La reserva de sòl 
d’aquests laterals estan dibuixats en el nou POUM i no s’ha buscat cap 
posicionament polític d’administracions superiors que digui que es modificarà 
el Pla Territorial Metropolità per treure’ls. Aquesta vegada ni l’acord del Ple 
municipal fa cap menció al rebuig a aquest projecte. És un tema que es va 
gestionar amb molta deixadesa per part del govern del mandat anterior i que 
l’actual no hi ha posat remei.

⦁ Habitatge: Per últim vàrem destacar aquest tema com una oportunitat, però 
que cal treballar de valent i amb ambició. Finalment s’ha acceptat la proposta 
de TxA de canviar els habitatges dotacionals de Can Serra Lladó a habitatges 
de protecció oficial. El canvi és molt important perquè permetrà fer HPO en la 
modalitat que es vulgui, ja que els dotacionals no eren la tipologia d’habitatge 
que necessitàvem a Argentona. Per segona vegada a la història Argentona 
disposa de sòl públic per fer HPO sense haver gastat, destruït o urbanitzat 
territori. La primera vegada va ser durant el mandat de TxA que es va 
qualificar un terrenya entre el carrer Molí i la Ronda Llevant. Aquest terreny 
es va vendre en el t mandat següent.

⦁ Presentem juntament amb UNITAT una moció en defensa de l’espai públic. Una 
moció que ens arriba de l’AMI i que pretén retornar a les institucions la llibertat de 
poder expressar, ja sigui amb banderes o amb altres formats, les opinions i 
posicionaments que cregui convenients, i que el Tribunal Suprem ha prohibit. JxCat i 
PSC també hi van votar a favor. El regidor Fran Fragoso no hi era perquè va haver de 
marxar abans.

⦁ Votem a favor d’una moció de Junts x Cat que demana fer un control municipal a 
totes aquelles vivendes ocupades per tal de poder-hi garantir l’habitabilitat, la 
salubritat i la seguretat dels edificis i també la tranquil·litat de tots els veïns.

⦁ Presentem una interpel·lació sobre Educació, per demanar explicacions del per 
què no s’ha convocat el Consell Escolar Municipal i de quan es convocarà per poder 
compartir amb tota la comunitat educativa el nou curs, les inscripcions,...

⦁ Votem a favor del contracte de serveis i obres de manteniment en diferents 
equipaments municipals. Tot i que fem l’avís al govern que ens sembla que el que 
s’ha portat a aprovació no correspon amb els imports dels plecs tècnics. El punt s’ha 
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portat d’urgència i no hem tingut prou temps per analitzar-lo, o potser s’ha treballat 
massa a corre-cuita.

⦁ Ens abstenim en la proposta de continuïtat del servei de neteja viària i de recollida i 
transport de residus municipals. L’abstenció és degut a que han portat el tema per 
urgència i mitja hora abans del ple. En la moció el govern proposa externalitzar la 
gestió de la deixalleria municipal a favor del Consell Comarcal, sense que abans 
s’hagi comunicat a cap grup de l’oposició. A més, des de TxA dubtem que això millori 
la gestió de la deixalleria.  Manca de transparència.

⦁ Preguntem sobre l’obertura de la piscina. El dia 1 de juny se’ns comunicava la 
decisió política d’obrir la piscina. TxA vam dir que se’ns expliqués el cost econòmic 
que tindria el servei ja que amb les noves mesures hi haurien increments segur. Van 
publicitar i dir al consell de l’esport que el dia 29 de juny s’obria. Després van corregir-
ho dient s’obriria el 6 de juliol i el mateix dia 6 anunciaven que no podia ser fins el 
dilluns 13 de juliol. Els problemes que hi ha hagut han sigut amb les instal·lacions i 
els informes jurídics i econòmics, no pas els derivats de la crisi sanitària. Tenint en 
compte que tenen tot un any per tenir-ho tot a punt, ha sigut un despropòsit i una 
manca de comunicació i transparència cap al ciutadà.
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